
 
  

Årsmøte 2025 – 02 Beretninger 
Innlandet SV innlandet.sv.no/arsmote  1 

 
 

ÅM 02-25 

Beretninger   
A Innlandet SVs beretning  
B Fylkestingsgruppas beretning  

  
  



 
  

Årsmøte 2025 – 02 Beretninger 
Innlandet SV innlandet.sv.no/arsmote  2 

 
 

ÅM 02-25 A 

Innlandet SVs beretning 
Forslag til vedtak  

1. Årsmøtet tar fylkesstyrets beretning til orientering. 
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Året i fylkeslaget 
I 2024 har Innlandet SV hatt stort fokus på kampen for rettferdig fordeling, sosial utjevning 
og en bærekraftig omstilling av samfunnet. Gjennom et år preget av politiske utfordringer, 
økonomiske omveltninger og klimakrisens stadig økende alvor, har Innlandet SV jobbet 
målrettet for å styrke sin posisjon som en tydelig stemme for solidaritet, miljøvern og 
velferdsreformer. Partiet har gjennom året videreført sin rolle som en viktig 
opposisjonskraft i fylkespolitikken, samtidig som det har hatt en aktiv tilstedeværelse i 
kommunestyrene rundt om i fylket. 

Innlandet SV har gjennomført en rekke initiativer, både organisatorisk og politisk, for å 
bygge en sterkere og mer slagkraftig bevegelse. Medlemsvekst og engasjement har vært en 
prioritet, og året har vært preget av debatter, mobilisering og utvikling av politikk som tar 
tak i både regionale og nasjonale utfordringer. Spesielt har SV løftet saker knyttet til klima, 
naturvern, sosial rettferdighet, skolepolitikk i fylket. 

Innlandet SV har også prioritert kompetansebygging og politikkutvikling. I mai ble det 
tradisjonelle politiske verkstedet «Vårslepp» arrangert på Hamar, med viktige innledninger 
om temaer som kraftpolitikk, naturvern, videregående opplæring og helsepolitikk. Her 
deltok blant annet stortingsrepresentant Lars Haltbrekken, som presenterte SVs 
programprosess frem mot landsmøtet i 2025. Det var en av målsettingene at møtet skulle 
fungere som en viktig møteplass for engasjerte medlemmer, hvor strategier for videre 
politisk påvirkning ble diskutert og utformet. 

I løpet av høsten har partiet også vært aktive i fylkestinget, hvor de har kjempet for en 
desentralisert videregående opplæring, gode arbeidsvilkår for ansatte, samt en mer 
rettferdig fordeling av fylkets ressurser. Samtidig har Innlandet SV bidratt til å sette søkelys 
på viktige klima- og miljøsaker, blant annet gjennom kampanjer for vern av sårbar natur og 
en mer ansvarlig energipolitikk. 
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Representantskapet i Innlandet SV har hatt flere samlinger gjennom året, blant annet på 
Gjøvik i oktober, hvor videregående opplæring, SVs nye arbeidsprogram og mobilisering 
frem mot valget ble diskutert. Dette møtet var viktig for å samle organisasjonen om de 
politiske prioriteringene og forberede seg på en aktiv valgkamp i årene som kommer. 

Organisatorisk har 2024 også vært et år med fokus på styrking av partiets 
kommunikasjonsstrategi, oppfølging av folkevalgte i kommunene og videreutvikling av 
samarbeidet mellom SVs lokallag i hele fylket. Vi ser at det er behov for å ha en strukturert 
innsats slik at vi kan ha politisk gjennomslag på tvers av kommune- og fylkesgrenser. 

Samlet sett har 2024 vært et år med mye aktivitet for Innlandet SV hvor partiet har stått 
fast ved sine verdier og jobbet målrettet for å skape et mer rettferdig og bærekraftig 
samfunn. Med et stadig sterkere engasjement og en tydelig politisk retning, fortsetter 
Innlandet SV sitt arbeid for å bygge et samfunn der mennesker og miljø går foran 
økonomiske særinteresser.  

 

 
 

Anne Lise Fredlund 
Fylkesleder 
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Tillitsvalgte 
Fylkesstyret 
Leder: Anne Lise Fredlund, Lillehammer 
1. nestleder: Kjersti Tommelstad, Vestre Toten 
AU-medlem: Pernille Ødegård, Etnedal 
Kvinnepolitisk leder: Nisveta Tiro, Øyer 
Fagpolitisk leder: Niklas Aas Skovdahl, Øyer 
Medlem: Bulent Dogani, Hamar 
Medlem: Sergio Chavez, Tynset  
Medlem: Arne-Edgar Rosenberg, Nordre Land 
Medlem: Anne-Lise Høglien Lundgård, Gjøvik 
Medlem: Sigrun Kristoffersen, Sør-Odal  
SU-medlem: Anine Simensen Hermo  
* Samepolitisk koordinator:  Hilde M. Gaebpie Danielsen – nordligste delen av Innlandet
    Mikkel Berg-Nordlie – sør for reindriftsområdet 
     

1. vara: Vårin Dagsgard-Marstein, Lom 
2. vara: Frank Smestad, Trysil 
3. vara: Anne Bi Hoffsten, Hamar 
SU-vara: Ask Stenseth Kilstad (fra juni) 
 

*ordning som kun varer til Samepolitisk forum har valgt en koordinator fra Innlandet SV 

Aktivitet 
Fylkesstyret har hatt 13 møter og behandlet 101 saker. Fylkesstyret i Innlandet SV preges av 
et dynamisk og positivt arbeidsmiljø, hvor engasjement og samarbeid står sentralt. 
Varamedlemmene har vist stor fleksibilitet og bidratt betydelig ved å stille opp på kort 
varsel, noe som har styrket styrets samlede arbeid. Ifølge fylkesstyrets møteregler har 
varamedlemmer og nettverksledere anledning til å delta i møter selv uten forfall fra faste 
representanter, med tale- og forslagsrett. Vi mener at denne inkluderende praksisen 
fremmer et godt arbeidsmiljø og sikrer bred deltakelse i beslutningsprosessene. 
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Nettverk 
Fagpolitikk  
Leder: Niklas Aas Skovdahl, Øyer 
Nestleder: Vårin Dagsgard-Marstein, Lom 

Helsepolitikk 
Leder: Oda Hammerstad, Gjøvik  
Nestleder: Karin Andersen, Hamar  

Kultur og utdanning 
Leder: Camilla Øien, Hamar  
Nestleder: Bjørnar Tollan Jordet, Tolga 

Landbruks- og næringspolitikk 
Leder: Pernille Ødegård, Etnedal 
Nestleder: Kjersti Tommelstad, Vestre Toten 

Likestilling og mangfold 
Leder: Nisveta Tiro, Øyer 
Nestleder: Elias Halvorsrud, Kongsvinger  

Natur-, miljø- og klimapolitikk 
Leder: Ole Midthun, Hamar  
Nestleder: Helge Midttun, Gran 

Samferdselspolitikk 
Leder: Marit Nyhuus, Trysil  
Nestleder: Mai Bakken, Lom  
 

Landsstyret 
Representant: Anne Lise Fredlund, Lillehammer 
Representant: Bjørnar Tollan Jordet, Tolga 
1. vara: Kjersti Tommelstad, Vestre Toten 
2. vara: Niklas Aas Skovdahl, Øyer 
3. vara: Pernille Ødegård, Etnedal 
4. vara: Stine Akre, Trysil 

 

Valgkomite 
Leder: Stine Akre, Trysil  
Mizanur Rahaman, Lillehammer 
Anne Bi Hoffsten, Hamar 
Bjørnar Tollan Jordet, Tolga 
Mai Bakken, Lom 
Mari Bunes, SU 

 

Nominasjonskomiteer 
 

Valgdistrikt Hedmark 
Leder: Stine Akre, Trysil  
Dag Øystein Alfheim, Nord-Odal 
Eldri Svisdal, Elverum 
Per-Øyvind Berg, Rendalen 
Anne Bi Hoffsten, Hamar 
Mari Bunes, SU 

Valgdistrikt Hedmark 
Leder: Svein Holen, Vågå/Lillehammer  
Berit Øygard, Nord-Aurdal 
Øystein Lauen, Lillehammer 
Oda Hammerstad, Gjøvik 
Ahmed Haruun Ali, Vestre Toten 
Ronja Aglen Stikbakke, SU 
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På nasjonal arena 
Fylkeslaget er representert i landsstyret med fylkesleder Anne Lise Fredlund og 
ordfører/fylkestingsrepresentant Bjørnar Tollan Jordet som faste medlemmer. 
Varamedlemmene Niklas Aas Skovdahl, Kjersti Tommelstad og Pernille Ødegård har også 
møtt i landsstyret.  

Videre er fylkeslaget representert i en rekke nasjonale utvalg og nettverk: 

 

 

 

 
 

 

 

 
Amund R. Heggelund 
Sentralstyret 
2. vara 

 Frøydis Sund 
Kvinnepolitisk utvalg 
medlem 

 Pernille Ødegaard 
Miljøpolitisk utvalg 
medlem 

 Bulent Dogani 
Inkluderingspolitisk utvalg 
medlem 

       

 

 

 

 
 

 

 

 
Ranveig Kjelsnes 
EU/EØS-utvalget 
medlem 

 Oda Hammerstad 
Helsepolitisk utvalg 
1. nestleder 

 Bjørnar Tollan Jordet 
Landsstyret 
medlem 

 Anne Lise Fredlund 
Landsstyret 
medlem 
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Nøkkeltall   

 
994 medlemmer 

 
31 aktive lokallag med til sammen 208 tillitsvalgte 

 
58 folkevalgte i kommuner og 3 på fylkestinget 

 
2 442 presseoppslag i lokale medier 

Medlemmer  
Innlandet SV hadde ved inngangen til 2024 955 betalende medlemmer og 994 ved årets 
slutt. I løpet av året har 73 nye medlemmer meldt seg inn, fordelt på nesten alle lokallag.  

Få medlemmer melder seg aktivt ut. De vi mister, er de som ikke betaler kontingent, flytter 
fra fylket eller melder seg inn uten å betale.  

 

  

650 678

843
958 998 922 955 994

2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024
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Vekst i lokallag   
Lom SV ble stiftet 23. november 2024 på Lom folkebibliotek, og 
lokallaget har allerede over 20 medlemmer.  

På stiftelsesmøtet ble Jo Sveen Aukrust valgt som lokallagsleder, 
mens Mai Bakken, Vårin Dagsgard-Marstein og Kjell Brandsar gikk inn 
som interimstyremedlemmer. Lokallaget har avholdt årsmøte og valgt 
nytt styre. 
 

Synlighet   
Egne medier 
Det er publisert 10 nyhetssaker på innlandet.sv.no, og opprettet eller oppdatert 29 sider. Det 
er sendt 12 nyhetsbrev, hvorav 8 gikk til alle medlemmer og 4 til folkevalgte og tillitsvalgte.  

Tradisjonelle medier 
Det er registrert 2 442 medieoppslag på SV i innlandets lokale- og regionale medier i 2024, 
en nedgang fra 3 792 i valgåret 2023. Det er omtrent samme nedgang enn SV har i snitt i 
lokalmedier i hele landet i 2024 (-35,6% i Innlandet og -34,1 i Norge). Det indikerer at 
mediene i Innlandet fortsatt opplever SV som en relevant aktør i sitt nyhetsbilde.  
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Sosiale medier  
Ved utgangen av 2024 hadde Innlandet SV 4 248 følgere på Facebook, en liten nedgang fra 
4 260 i 2023 . Vi er fortsatt nest størst av SVs fylkeslag på Facebook, bare slått av Oslo SV, 
og tredje størst blant partiene i Innlandet, slått av Arbeiderpartiet og Senterpartiet (som 
fortsatt har to sider). Facebook er fortsatt en viktig kommunikasjonskanal for fylkeslaget, 
men har ikke hatt samme vekst som tidligere år.  

Det er publisert 149 poster på Facebook, flest bilder og lenker. Her er det delt bl.a. artikler, 
kronikker, «egne» nyhetssaker, videoer, bilder og «stories» gjennom hele perioden. I tillegg 
den lukkede FB-gruppe for folkevalgte og tillitsvalgte bidratt til intern kommunikasjon.  

Rekkevidden på Facebook var i løpet av året 45 200, ned fra 297 900 (hvorav 250 000 var 
fra annonser i valgkampen).  

Tre mest engasjerende poster:  
1. Reaksjon etter vedtak om VGO-struktur  
2. Toppbilde med julehilsen 
3. Leserbrev om landbruk og sjølforsyning  

 
Facebook-følgere fordelt på kjønn og alder: 

 

 
  
På Instagram har fylkeslaget 726 følgere, opp fra 682. Her er Innlandet det tredje største 
SV-fylkeslaget målt i følgere, slått av Oslo og Vestland. I Innlandet er SV største parti. 
Det er publisert 59 poster på Instagram. Det deles flest bilder, men også karuseller og 
videoer. Mesteparten av innholdet er det samme som publiseres på Facebook. På grunn av 
lav aktitet er det liten vekst i følgere og visninger.  

Rekkevidden på Instagram var i løpet av året 5 700, ned fra 93 800 i 2023 (inkl. annonser). 

Instagram-følgere fordelt på kjønn og alder: 

 

51,50%
48,50%

18-24 25-34 35-44 45-54 55-64 65+

Kvinner Menn

59,0…

41,00…

18-24 25-34 35-44 45-54 55-64 65+

Kvinner Menn
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Skole- og tilbudsstruktur i 
Innlandet 
Politikk handler om å sette en retning for samfunnet og bruke de riktige verktøyene for å 
komme dit. Det er en balansekunst der vi må ta hensyn til ressursene vi har, samtidig som 
vi sikrer en bærekraftig fremtid. Innlandet står foran store demografiske endringer – vi får 
færre i arbeidsfør alder og færre barn og unge. At andelen eldre øker, er i seg selv ikke et 
problem, men vi trenger nye generasjoner som kan bo og skape verdier både i byene og i 
bygdene våre. 

Forslaget fra fylkeskommunedirektøren om å legge ned Skarnes og Dokka videregående 
skoler, samt skolestedene Lom, Dombås, Flisa og Sønsterud skapte sterke reaksjoner. 
Flertallet (H, Ap og MDG) vedtok en løsning der blant annet Nordstumoen ble opprettholdt, 
mens Sønsterud ble lagt ned. 

Innlandet SV har vært tydelige: Dette vedtaket gir oss mer av det vi vil unngå – og mindre av 
det vi trenger for å sikre fremtidens verdiskaping og velferd. 

Skolenedleggelser og lengre reisevei, særlig for ungdom i distriktene, er ikke svaret på 
demografiutfordringene. Vi anerkjenner at færre elever må få konsekvenser, men vi mener 
det finnes bedre løsninger. Vi vet hvor vi er på vei – spørsmålet er hvordan skoleeier og 
fylkestinget tar styringen. For oss er svaret klart: Vi vil at det fortsatt skal bo folk i hele 
Innlandet. 
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8. mars 

SV satte tidlig søkelyset på den dystre starten på 2024, der 
altfor mange kvinner ble drept av menn de hadde nære 
relasjoner til. 

Flere av gjerningsmennene hadde allerede besøksforbud 
etter tidligere voldsepisoder, og flere av kvinnene hadde 
voldsalarmer. Likevel var ikke beskyttelsen god nok. Én av fire 
drap i Norge er partnerdrap, og i nesten alle tilfeller har 
kvinnen varslet om vold i forkant. Sakene er kjent for politiet, 
men likevel ender det med at kvinner mister livet – ofte etter 
å ha blitt mistrodd når de ba om hjelp. 

SV stilte de nødvendige spørsmålene i formelle fora, og i 
anledning med kampdagen 8. mars: Hvor mange brudd på 
besøksforbud må til før det får konsekvenser? Hvor mange 
kvinner skal leve i frykt før noe gjøres? 

Vi krever at kvinner som rapporterer vold blir tatt på alvor. 
Derfor har SV presset på for økt bruk av omvendt voldsalarm 
og for å sikre at rettsstaten ikke ser en annen vei når 
besøksforbud brytes.  

1. mai 
1. mai 2024 ble markert med et tydelig budskap: Rettferdig fordeling, trygge arbeidsvilkår og 

kampen mot økende forskjeller. Med økte levekostnader og stadig flere som sliter med å få endene 

til å møtes, satte Innlandet SV søkelys på behovet for en sterkere velferdsstat, rettferdig 

skattepolitikk og en lønn å leve av for alle. Partiet løftet også fram fagbevegelsens rolle i å sikre 

rettigheter og trygghet for arbeidstakere, og advarte mot krefter som vil svekke arbeidsmiljøloven 

og fagorganiseringen. Det må være litt 1. mai hver dag. Vi må kjempe for at mer av overskuddet 

kommer arbeidstakerne, og ikke eierne, til gode. Og vi må kjempe for en økt satsing på velferd. 

I tillegg la Innlandet SV stor vekt på internasjonal solidaritet. Vi krevde økt støtte til Palestina og en 

tydeligere norsk stemme mot okkupasjon og menneskerettighetsbrudd. Krigen i Gaza og den 

brutale situasjonen for sivilbefolkningen sto sentralt i appeller og markeringer over hele landet, også 

i Innlandet. 1. mai handler ikke bare om kampene vi kjemper her hjemme, men også om å stå opp 

for rettferdighet og fred globalt. 
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5. juni  
Den 5. juni 2024 markerte Innlandet SV Verdens miljødag med et 
sterkt fokus på tilbakeføring av natur og beredskap for ekstremvær. 
Vi understreket naturens uvurderlige verdi for menneskeheten, da 
den gir oss mat, medisiner, opplevelser, byggematerialer og 
beskyttelse mot ekstremvær. Naturen er i krise, med rask 
nedbygging av leveområder for sårbare arter og økende utryddelse. 
Samtidig fører klimaendringene til hyppigere og kraftigere 
ekstremvær som flom, ras og hetebølger. 

Det er et behov for å se klima- og naturkrisene i sammenheng. 
Derfor argumenterte vi for raske utslippskutt for å unngå de verste 
konsekvensene av klimaendringene, samtidig som samfunnet må 
tilpasse seg for å begrense skadene. Vi ikke kan fortsette å misbruke 
og overutnytte naturen. NRKs dokumentar “Norge i rødt, hvitt og 
grått” er et eksempel på den dramatiske nedbyggingen av norsk 
natur, med planer om å bygge ned ytterligere områder tilsvarende 
560 000 fotballbaner. 

For å møte disse utfordringene tok Innlandet SV til orde for at 
kommunene gjennomfører en “planvask” i forbindelse med vedtak 
eller revidering av kommuneplanens arealdel. Videre oppfordret vi til 
å lage en kommunedelplan for naturmangfold, hvor sårbar natur 
kartlegges med mål om økt naturvern og restaurering innen 2030, i 
tråd med FNs naturavtale. Innføring av arealregnskap og mål om 
arealnøytralitet ble også fremhevet som viktige tiltak. 

Naturkrisen er global, men løsningene begynner lokalt. Derfor mener 
Innlandet SV at kommuner bør sette varige utbyggingsgrenser mot 
sine viktigste natur- og friluftslivsområder, inspirert av 
markagrensen, og å stoppe planlegging av nye hyttefelt i 
inneværende kommunestyreperiode. Disse tiltakene vil bidra til å 
bevare naturen og sikre en bærekraftig utvikling lokalt.   
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Samisk samarbeid 
Innlandet har en mangfoldig samisk befolkning, med representanter fra flere samiske grupper og 

det er i vårt fylke den sørligste bosettingen av samer er. Innlandet har også det sørligste samiske 

reinbeitedistriktet i Norge. Dette ligger i Engerdal. 

Innlandet SV har støttet tiltak for å synliggjøre og styrke samisk kultur, språk og samfunnsliv. Dette 

inkluderer blant annet å markere samenes nasjonaldag og arbeide for styrking av muligheten til å 

bruke og lære samisk, både i by og bygd, i nord og i sør. Vi har tatt til orde for at alle i Innlandet må få 

bedre kunnskap om samisk historie, språk og kultur gjennom skolegangen.   

Innlandet SV har avholdt et seminar i samarbeid med Samepolitisk råd med temaet samepolitiske 

utfordringer og muligheter i Innlandet. 

Vi vil jobbe videre med å sikre at samiske perspektiver integreres i politiske prosesser og at samisk 

kultur og språk får den anerkjennelsen og støtten de fortjener. 
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ÅM 02-25 B 

Fylkestingsgruppas beretning 
Forslag til vedtak  

1. Årsmøtet tar fylkestingsgruppas beretning til orientering.  
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Årsmøte 2025 

Fylkestingsgruppas beretning  
Fylkestingsgruppa har tre faste medlemmer; Anne Lise Fredlund (fylkesutvalg og 
gruppeleder), Bjørnar Tollan Jordet (utvalg for utdanning) og Mai Bakken (utvalg for 
samferdsel). I tillegg tiltrer Amund Røhr Heggelund (1. vara) og Sigrun Kristoffersen (2. 
vara) gruppa. Vi har en god samarbeidsform og opplever at vi jobber godt sammen. 

Det har i 2024 vært 6 fylkestingsmøter. På disse har Fredlund, Tollan Jordet, Bakken deltatt. 
Ved forfall har også Heggelund, Kristoffersen og Dagsgard-Marstein møtt. 

Vi har deltatt i spontanspørretimen med følgende spørsmål: 

• Anne Lise Fredlund (SV) angående mangfold blant innledere på konferanser hvor 
Innlandet fylkeskommune er medarrangør. (februar) 

• Bjørnar Tollan Jordet (SV) angående Norturas varslede nedlegging av anlegget i 
Elverum og hva fylkeskommunen kan gjøre for å forhindre nedleggingen. 
Fylkesordfører besvarte spørsmålet. (April) 

• Bjørnar Tollan Jordet (SV) angående prosess knyttet til rekruttering av avdelingssjef 
kompetanse og tannhelse og kultur. Spørsmålet ble besvart av 
fylkeskommunedirektør Tron Bamrud og avdelingssjef stab Hjalmar Nørstebø-
Solbjør. (Juni) 

• Bjørnar Tollan Jordet (SV) angående anbudsrunde rusbehandlingsstruktur. 
Spørsmålet ble besvart av fylkesordfører Thomas Breen. (Oktober) 

• Anne Lise Fredlund (SV) angående den politiske styringsmodellen 
(formannskapsmodellen). Spørsmålet ble besvart ut av fylkesordfører Thomas 
Breen. (Desember) 

Fylkesutvalget har hatt 20 møter. Fredlund er fast representant, og ved forfall har Tollan 
Jordet og Bakken møtt. 

Tollan Jordet og Bakken har møtt i sine utvalg, og ved forfall har varaene møtt.  

Niklas Aas Skovdahl er vara for R i utvalg for kultur og har møtt i ett møte. 

Det er krevende å oppsummere et helt år med politiske saker. Vi velger derfor å sette 
søkelys på valgprogrammet og de prioriterte områdene fylkesårsmøtet tidligere har vedtatt. 
Gjennom 4-årsperioden vil vi fylle på med saker slik at alle punktene vil være gjenstand for 
oppmerksomhet og politisk engasjement.  

 

For fylkestingsgruppa: 

Anne Lise Fredlund 
(gruppeleder) 
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Kunnskap og utdanning 
Innlandet SV prioritere: 

 

at alle i Innlandet har tilgang til 

offentlig utdanning med høy 
kvalitet  

 

å sikre lokalsamfunn og 

bedrifter kompetanse for 

framtidas arbeidsplasser 

 

å heve statusen på all type 
kompetanse  

 

å tilby arbeidsinnvandrere og 

familieetablerte gratis norsk og 
engelsk undervisning samt tilby 

karriereveiledning ved 

bosetting. 

 

Gjennom hele 2024 har fylkestinget, fylkesutvalg og fagutvalget 

jobbet med saken som er knyttet til Framtidig skole- og 

tilbudsstruktur og alternative opplæringsmodeller i Innlandet 

fylkeskommune.  

 

Bjørnar Tollan Jordet (SV) fremmet på vegne av SV, SP, KrF, R, V, 

INP, PP et helhetlig forslag som innebar å ikke å gjøre store 

endringer i skolestrukturen på nåværende tidspunkt og at det 

må brukes lengre tid for å omstille og utvikle de videregående 

skolene. Dette innebar å sikre en tilbudsstruktur som svarer på 

samfunnets behov og som gjør at færrest mulig må flytte på 

hybel eller bruke mange timer på buss for å få et studietilbud. 

Gratisprinsippet må ligge til grunn for planlegging og sikre at alle 

skal ha lik rett og mulighet til videregående utdanning. 

Opplæringslovens bestemmelser om et trygt og godt skolemiljø 

er også førende. 

 

SV og de samarbeidende partier var opptatt av at det 

engasjementet som høringen skapte skulle påvirke 

fylkeskommunens videre arbeid og prosess. Vår forståelse av 

demokrati handler om å lytte og skape reell medvirkning i de 

fylkeskommunale beslutningsprosessene. En stor endring av 

skolestruktur, ensidig avgjort fra fylkeskommunen uten å vise at 

man tar høringsinnspill på alvor, er vi redd for at vil skade 

forståelsen av medvirkning og respekten for demokratiske 

prosesser.  

 

Det ble fremmet krav om lovlighetskontroll i saken fra 

mindretallspartienes gruppeledere. Dessverre fikk ikke kravet 

hverken oppsettende virkning eller støtte for at barns rett til 

medvirkning ikke var godt nok utredet. 

 

Fylkestinget har bevilget 3,6 mill. kr fra generelt 

disposisjonsfond til et fond for finansiering av prosjektet 

Kongsvinger universitetskommune i regi av Høgskolesenteret i 

Kongsvinger  

(PS 24/24)  
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Det er laget en samarbeidsavtale mellom Ungt Entreprenørskap 

Innlandet og Innlandet fylkeskommune 2024-2027 (PS 11/24) 

Fylkestinget har bedt fylkeskommunedirektøren h økt innsats 

mot mobbing, utenforskap, rasisme, diskriminering og selvmord 

gjennom handlingsprogrammet for Regional plan for det 

inkluderende Innlandet, Handlingsplan for psykisk helse og 

arbeidet i de videregående skolene. (PS41/24) 

 

 I skolereglene for Innlandet fylkeskommune har fylkestinget 

innarbeidet bestemmelser knyttet til inkluderende skolemiljø. 

Intensjonen er å få bukt med utenforskapet mange opplever i 

forbindelse med russetid. Det er i denne saken «markering av 

grupper og/eller egne gjenger, herunder russegrupper, gjennom 

å bruke symboler og effekter med formål å ekskludere andre 

medelever, aksepteres ikke». (PS 52/24) Teksten ble revidert i 

senere sak (PS64/24) til «Å markere russegrupper, gjennom 

blant annet bruk av symboler og effekter, aksepteres ikke da det 

motvirker et inkluderende læringsmiljø for alle. Eleven skal bidra 

til at alle medelever blir inkludert i skolen sitt fellesskap og til et 

skolemiljø som involverer alle. Skolemiljøet omfatter også 

aktiviteter som er knyttet til skolen. I russetiden skal dette 

særlig vektlegges.» 

 

Også denne saken er sendt til lovlighetskontroll hos 

departementet og det har ikke kommet noe svar på denne 

kontrollen enda.  

 

Fylkestinget har også bedt fylkeskommunedirektøren komme 

tilbake med en sak over hvilke tiltak som må igangsettes i 2025, 

og en anbefalt tidslinje over tiltakene, slik at Innlandet er klare 

for en ny, trygg og inkluderende avgangsmarkering i 2026. 

(PS92/24) 

Natur, klima og miljø  
Innlandet SV prioriterer:  

 

Vi er stolt over fylkeskommunens arbeid med Areal- og 

naturregnskap for Innlandet (PS 9/24). Se gjerne også 

innlandsstatistikk.no  
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naturen gjennom å si nei til 

nedbygging og ja til et lavere 
forbruk 

 

ren kraft og 

energieffektivisering  

 

å ta i bruk klimabudsjett og 
klimaregnskap for å 

konkretisere og oppfylle krav 

om klimakutt 

 

I vårt høringssvar til NOU 2024:2 I samspill med naturen - 

Naturrisiko for næringer, sektorer og samfunn i Norge har vi tatt 

til orde for at inntektssystemet for kommuner må endres slik at 

kommuner belønnes for å ta ansvar for naturverdier og 

nasjonale verneverdier. Dagens system skaper et økonomisk 

dilemma for kommuner hvor man i for stor grad fratas 

muligheten til å utvikle gode kommunale tjenester med mindre 

man bygger ned natur. Ved å sikre at natur prissettes gjennom 

inntektssystemet sikrer man at økonomi ikke blir en avgjørende 

faktor ved arealkonflikter og bidrar til et reelt økt lokalt selvstyre. 

Mangelen på kraft skaper et utbyggingspress som truer viktige 

naturverdier. Det er behov for en gjennomgang av naturrisikoen 

tilknyttet kraftutbygging, slik at lokalisering av nye prosjekter 

ikke fører til nedbygging og inngrep i uberørt natur. Det må 

vurderes hvordan kraftutbygging med minimal negativ 

naturpåvirkning kan prioriteres og få forenklet saksbehandling. 

(PS50/24) 

Vi har også sluttet oss til frivillig vern av gnr/bnr 1/1 i Stange 

kommune/ Åkrersvika naturreservat forutsatt at det fortsatt 

legges til rette for allmennhetens adkomst og bruk av etablerte 

tur- og friluftsområder. (PS72/24) 

Flere lokale og/eller regionale initiativ knyttet til etablering av 

sol/vindkraftverk har kommet gjennom året. Derfor har også 

fylkesutvalget bedt fylkeskommunedirektøren om å utarbeide 

«Regionale føringer for vind- og solkraft i Innlandet» som skal gi 

føringer for vind- og solkraft og drøfte energiproduksjon opp 

mot andre arealformål. (PS68/24, PS104/24) Saken er senere 

utvidet og tidshorisonten forlenget. 

I sak om høring av søknad for å bygge og drifte Seval Skog 

solkraftverk i Gjøvik kommune frarådet SV og MDG fraråder at 

det bygges solcelleparker der det i dag er natur. Fylkesutvalget 

mener energiproduksjon ved bruk av solceller bør etableres og 

foregå på såkalte grå arealer og bebygde flater. Fylkesutvalget 

anbefaler NVE å kartlegge potensiale for denne type 

kraftetableringer, før det eventuelt etableres energiparker i 

produksjonsarealer for jord-, skogbruk eller annen natur. 

Dessverre fikk forslaget bare våre egne stemmer. (PS102/24) 

Derimot i konsesjonssøknad fra Grasmo solkraftverk 

(PS148/24) og Konsesjonssøknad Magnormoen solkraftverk 

(PS149/24) var fylkesutvalget enstemmig positive med noen 

forutsetninger og vilkår slik som at støy være et vesentlig 
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kriterium med hensyn til inverterne, vekselretterne og viftene, 

som bør lokaliseres på en slik måte at det er mulig å begrense 

støyforurensing. Videre var fylkesutvalget også opptatt av at 

mest mulig av eksisterende livsmiljøer (stein, død ved, mindre 

vannkilder, busker) ivaretas i anleggs- og driftsfasen for å verne 

om pollinatorer. Det ble også forutsatt at all hogst av skog må 

foretas utenom hekkeperiode, og at det lages en plan for å 

unngå spredning av invasive arter. 

For Magnormoen ble også forutsetningen om naturlig 

revegetering lagt inn. 

Det er vedtatt at Innlandet fylkeskommune skal jobbe mer 

systematisk med å stille relevante klima- og miljøkrav til 

anskaffelser over hele spekteret av organisasjonens varer og 

tjenestekjøp. Det vil være nødvendig å vurdere effekten av 

fylkeskommunens bidrag til å redusere klimagassutslipp i 

Innlandssamfunnet opp mot effekten av å iverksette nye tiltak 

internt i egen virksomhet. Klimagassreduserende tiltak som 

bidrar til begge deler skal prioriteres (PS47/24) 

I sak om regjeringens klimamål for 2035 har vi tatt til orde for at 

Norge bør lovfeste og melde inn et mål om 80 prosent 

utslippsreduksjon i 2035, med delmål om at 60 prosent skal 

være reduksjon i nasjonale utslipp og 20 prosent skal være 

utslippskutt som følge av internasjonale samarbeid i samsvar 

med Parisavtalens artikkel 6 og at Norge forlenger klimaavtalen 

med EU. (PS102/24) 

Innlandet fylke har et særlig ansvar knyttet til forvaltning av 

villrein. I den forbindelse ble det fremmet innsigelse knyttet til 

reguleringsplanen for Spidsbergseter som følge av virkning på 

nasjonalt villreinområde og mangelfull konsekvensutredning. 

Det iverksettes også tiltak for å fjerne villcamp og rasteplasser 

langs fylkesveg 27. Det må sikres løsninger for grunneiere, beite 

og utøvelse av jakt, fiske. (PS91/24) 

Fylkesutvalget har fått forelagt varsel om oppstart av planarbeid 

og høring av planprogram for Mjøssykehuset (PS 14/24). Her tok 

vi sammen med SP og MDG til orde for at bør vurderes 

avbøtende tiltak som for eksempel å iverksette gjenoppbygging 

av turstier med tilgang tilsvarende dagens situasjon eller bedre, 

stille tydelige krav i utbyggingskontrakter til å bevare 

naturtomten så langt praktisk mulig i byggeprosessen, samt 

stille krav til utforming av utomhusområdet, arkitektur og 

materialbruk for å passe inn i naturområdet. Sammen med MDG 
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fikk vi også flertall for å anbefale å gå videre med en 

kombinasjonstomt med minst mulig nedbygging av Moskogen.  

En næringspolitikk for framtida 
Innlandet SV prioriterer: 

entreprenørskap og innovasjon 

 

å støtte opp om små og 
mellomstore bedrifter ut fra 

samfunnsmessig og 

miljømessig bærekraft 

 

å bidra til etablering av industri 
knyttet til foredling av egne 

fornybare ressurser 

 

Samarbeidsavtale mellom Ungt Entreprenørskap Innlandet og 

Innlandet fylkeskommune 2024-2027 (PS11/24)  

Det er tatt initiativ til å etablere bygdevekstavtaler i Sør-

Østerdal; mellom de fire kommunene Engerdal, Trysil, Våler og 

Åmot i Sør-Østerdal og staten. Fylkeskommunen deltar i 

referanse-/ressursgruppen og arbeidsgruppene for den videre 

utviklingen av avtalen. (PS 115/24) 

I sak om Innlandsstrategien foreslo SV et alternativt avsnitt hvor 

my mente at «attraktive og levende lokalsamfunn med 

bærekraftige byer, tettsteder og bygder er viktige for 

innbyggere, næringsliv og besøkende. Regionsentrene og 

omkringliggende kommunesentre og bygder er gjensidig 

avhengig av hverandre. Vi må forsterke interaksjonen mellom 

omkringliggende lokalsamfunn og kommune- og 

regionsentrene. Sterke regionsentre er nødvendige for et godt 

tjeneste- og utdanningstilbud som ikke den enkelte kommune 

kan levere. Sterke lokalsamfunn er nødvendige for 

bostedsattraktivitet i hele kommunen, regionen og fylket som 

helhet. Dette gir grunnlag for utvikling av regionalt samarbeid, 

nyskaping, vekst og utvikling i hele Innlandet.» Dette fikk vi ikke 

gjennomslag for. (PS115/24) 

Landbruk 
Innlandet SV prioriterer:  

å sikre matberedskapen og øke 
selvforsyningsgraden 

 

å tette inntektsgapet mellom 

jordbruk og øvrige næringer 

 

å sikre velferden til den enkelte 
bonde 

I fylkestingets innspill til jordbruksforhandlingene 2025 inngikk 

SV i et større tverrpolitisk samarbeid med Ap, H, Sp, KrF, V, R, 

MDG, PP og INP.  

Innspillet ble omfattende med 19 punkter. I innspillet ble det 

blant annet slått fast at inntektsgapet mellom bønder og andre 

yrker må tettes, at tiltak som bidrar til å nå målet om en 

selvforsyningsgrad på 50% og nasjonal matvaresikkerhet må 

prioriteres i forhandlingene. Handlingsrommet i tollvernet må 

utnyttes for å sikre norsk produksjon og økt selvforsyning.  

Det er viktig med økt satsing på eksisterende og nye tiltak for å 

redusere klimautslipp fra landbruket, slik at målene i 

landbrukets klimaplan nås. For å nå målene i planen må midler til 

forskning og utvikling økes, samt at regionalt miljøprogram 

(RMP) må styrkes. Tiltak rettet mot forbedret jordhelse bør 
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prioriteres i programmet. Klimatiltak basert på fornybare 

ressurser, som omlegging fra fossile til fornybare energikilder på 

den enkelte gård, bør støttes.  

Bionova er en sentral aktør for at landbruket skal nå sine 

klimamål. Bionova sine tilskudd bør økes, slik at landbruket kan 

bidra til reduserte klimautslipp ved å legge om til fornybare 

energikilder. 

For å sikre bondens velferd og fortsatt rekruttering til 

bondeyrket er det viktig å løfte velferdsordningene. Avløsning 

ved svangerskap og fødsel er svært viktig. Tilskudd til avløsning 

ved sykdom, ferie og fritid må styrkes. Regelen om avkorting i 

syke- og fødselspenger, hos bønder som også har inntekt fra 

lønnsarbeid, bør fjernes. Det er i mange områder kritisk mangel 

på veterinærer og krevende å opprettholde en tilfredsstillende 

veterinærvakt.  

Innføring av teigbaserte tilskudd bør utredes som et alternativ til 

arealtilskudd som er baserte på geografiske soner. Det må 

stimuleres til økt satsing på støls-/seterdrift. Dette er nå tatt inn 

på UNESCOS verdensarvliste og det gir oss et spesielt ansvar for 

å sikre disse driftsformene. Grøntsektoren er viktig for å oppfylle 

både landbrukspolitiske og helsepolitiske mål om økt 

matsikkerhet, bedre kosthold, økt verdiskapning og et 

bærekraftig jordbruk. Grøntsektoren trenger langsiktighet, 

forutsigbarhet og en klar helhetlig støtte med et godt 

virkemiddelapparat. (PS 100/24) 

Samferdsel 
Innlandet SV prioriterer: 

 

Jernbane 

 

Trygge og gode hverdagsveier 

framfor firefelts motorveger 

 

Kollektivtilbud 

Tidlig i 2024 fikk vi endelig lovnader fra Regjeringen om at 

staten vil fullfinansiere bygging av ny bru, samt dekke påløpte 

kostnader til midlertidig bru og øvrige ekstrakostnader som 

følge av brukollapsen. Fylkestinget ba derfor administrasjonen 

sørge for trygg og god framdrift i arbeidet med å få på plass ny 

permanent bru ved Tretten, og å reparere skader på 

veginfrastrukturen som er oppstått som følge av kollapsen. 

(PS01/24) 

SV har støttet oppstart av ny jernbaneundergang Ringebu 

kommune, og fikk gjennomslag for at det skal etableres en 

gjennomføringsavtale dersom Ringebu kommune tar 

byggherreansvar. Samtidig er det tatt initiativ til en forenklet 
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mulighetsstudie for jernbaneundergang på FV30 i Tynset 

kommune. (PS 74/24) 

Fylkestinget har videreført tildeling av oppdrag direkte til mindre 

busselskap. Innlandet fylkeskommune opprettholder fem 

nettokontrakter. Avtale og avtalevarighet må ivareta en 

langsiktighet som gir mulighet til en klimaomstilling. (PS27/24) 

Dette vedtaket er stadfestet i feb/25. 

 Det er også gitt bevilgninger for ekstra satsing på fylkesveger 

med 130 millioner. Hvorav 100 mill gikk til utbedringer, 15 mill til 

trafikksikkerhet og 15 mill til bruprogrammet (PS51/24) 

 Det er tatt grep knyttet til fylkeskommunens utøvelse av 

vegeierskap etter en forvaltningsrevisjonsrapport (PS14/24). 

Som følge av denne skal IFK intensivere arbeidet med hensyn til 

å velge leverandører ut fra klimapåvirkning. Klimabudsjetter og 

livsløpsanalyser som viser klimapåvirkning er foreløpig tatt i 

bruk i beskjeden grad, og fylkeskommunen bør vurdere å 

opprioritere arbeidet med disse tiltakene. Fylkeskommunen skal 

også vurdere å styrke samarbeidet med Statens vegvesen for å 

oppnå mest mulig smidig avvikling av trafikk, bl.a. ved 

stengninger av riksveger. Selv om fylkeskommunen som følge 

av regionreformen har egen vegadministrasjon, er det ikke 

formelle hindringer for at aktørene kan samarbeide om felles 

kontrakter og andre fellestiltak. Det bør særlig vurderes om man 

gjennom samarbeid med Statens vegvesen kan senke 

kostnadene ved drift av fylkesvegene. IFK skal sikre at det blir 

gjort tilstrekkelige risikovurderinger av leverandører med tanke 

på lønns- og arbeidsforhold og intensivere eget arbeid med å 

følge opp lønns- og arbeidsforhold i kontrakter. 

 Mai Bakken representerer SV i fylkets ATP samarbeid på Otta 

(PS7/24). 

Kultur 
Innlandet SV prioriterer: 

 

å støtte gode og mangfoldige 

kulturtilbud nær der folk bor til 
overkommelige priser 

 

Fylkesutvalget har anbefalt at søknad om 5,1 millioner kroner i 

investeringstilskudd til Mjøsmuseet til ombygging av 

Gjøvikhallen til museumssenter vurderes i sammenheng med 

fylkestingets budsjettjusteringssak for 2024 og 

økonomiplanarbeidet 2025-28. (PS33/24) 

Etablering av Regionalt historiesenter på Domkirkeodden bidrar 

til samlokalisering av museums- og arkivfunksjoner, og er et 

viktig nasjonalt løft. Finansieringen av senteret er først og 
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å sikre finansiering av 

kulturinstitusjonene vi har i 
Innlandet 

 

å ivareta kulturen sin egenverdi 

og frihet 

 

fremst et statlig ansvar. Fylkeskommunen fastholder årlige 

tildelinger basert på statens bidrag. (PS56/24) 

Idrett og friluftsliv 
Innlandet SV prioriterer: 

 

å sikre allemannsretten 

 

å stimulere til mer felles eie av 

utstyr gjennom låneordninger 
som f.eks. BUA i kommunene 

 

å stimulere et bredt og 

inkluderende idrettstilbud og 
friluftsliv 

 

 

 

Et fellesskap 
Innlandet SV prioriterer:  

 

å sikre alle like muligheter til 
inkludering og å delta i 

samfunnet 

 

å skape mer samhandling 
mellom ulike grupper i 

samfunnet 

 

å motvirke diskriminering og 

rasisme 

SV argumenterte, sammen med Tom Tvedt (AP), for at 

fylkestinget skulle slutte seg til uttalelsen fra rådet for 

mennesker med funksjonsnedsettelse i sak om CRPD. Vi fikk 

gjennomslag og følgende ble vedtatt: Innlandet fylkesting 

støtter flertallets syn om at CRPD må inkorporeres i 

menneskerettsloven. CRPD er pr. nå den eneste av FNs 

kjernekonvensjoner som omhandler minoritetsgrupper, som 

Norge har ratifisert, men ikke tatt inn i norsk lov. Nå er det viktig 

at ikke nok en stortingsperiode avsluttes uten at våre 

menneskerettigheter får sin rettmessige plass i 

menneskerettsloven. (FO15/24) 

Sak om minoriteter og urfolk (PS54/24) kom som en følge av 

høringsuttalelsen til Stortinget om Sannhet og forsoning 

(PS37/24). Fylkestinget var tilfreds med det grundige arbeidet 

med minoriteter og urfolk som er gjort de siste årene. Likeledes 

gjelder oppfølging av samarbeidsavtalene med Sametinget. 
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Allikevel ønsket fylkestinget økt innsats knyttet til skogfinnene 

og romanifolket/taterne. Samtidig gjorde fylkestinget vedtak om 

å holdes løpende orientering om arbeidet knyttet til minoriteter 

og urfolk. 

PP ønsket å etablere et fylkeseldreombud over bordet, men SV 

ba om å få en forberedt sak til behandling. Det ble støttet av R 

og V, men nedstemt av flertallet. (PS 62/24) 

Det er bevilget kr 300.000,- til ulike Pride-arrangementer i 2024. 

Midlene utbetales til FRI Innlandet som får oppdraget med å 

fordele midlene videre til de aktuelle arrangementene. 

Fylkesutvalget har bedt fylkeskommunedirektøren vurdere å 

innarbeide en støtteordning for arrangementer som fremmer 

toleranse og inkludering i fylkesbudsjettet for 2025. (PS100/24) 

Trygghet og helse 
Innlandet SV prioriterer:  

 

å sikre den offentlige velferden 
og helsetilbud i hele fylket 

 

å sikre nærhet til tjenester og 

beredskap 

 

å sikre helhetlig arbeid med 
folkehelse 

SV har støttet bevilgning til Nye Lillehammer tannklinikk – 

Utvidelse av lokaler i fylkeshus 3, Kirkegata 78-80 (PS5/24), og 

bedt om at forskningssamarbeidet mellom IFK og 

Tannhelsetjenestens kompetansesenter Øst skal forsterkes slik 

at den offentlige tannhelsetjenesten (DOT) blir i stand til å 

håndtere mer kompliserte behandlinger (PS6/24). Vi stemte 

også i mot å disponere økte midler gjennom statsbudsjettet 

som var tenkt til tannhelsefeltet til andre områder (PS23/24). 

Fylkesutvalget har tildelt 1,157 mill. kr fra tilskuddsordning 

opprettet for å følge opp Regional plan for samfunnstryggleik og 

Regional plan for klima, energi og miljø (PS124/24) 

Fylkestinget har valgt Tirill Langleite(H) politiske representant og 

Anne Lise Fredlund (SV) som politisk vararepresentant i 

Fremsam. - Nettverk for helsefremmende samfunn - En del av 

WHO Healthy Cities (PS57/24) 

Det er etablert en helsefaglig nemnd for skoleskyssaker i 

Innlandet fylkeskommune. Det er en prøveordning på tre år 

(PS61/24) 

Det er tildelt kr 34 000 000 i Folkehelseprogrammet fra 

Helsedirektoratet hvor kommunene fikk tiltaksmidler på totalt 

kr 20 407 500 (PS93/24) 

SV støttet helhjertet at det innarbeides en bevilgning på 

500.000 kr årlig til NOKsentrene i Innlandet i økonomiplanen for 

2025-2027 (PS116/24) 
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Internasjonalt arbeid 
Innlandet SV prioriterer: 

 

at ungdom kan ta deler av 

læretiden i utlandet 

 

å dele kompetanse og 
kunnskap med andre 

 

å bidra til økt 

internasjonalisering i 

næringsliv og kommuner 

 

 

 

 

Arbeidsgiverpolitikk  
Innlandet SV prioriterer: 

 

et seriøst arbeidsliv med 
likelønn og rett til hele og faste 

stillinger 

 

et utviklende, spennende, trygt 

og inkluderende arbeidsmiljø 

 

mer tillit til våre ansatte og mer 

handlingsrom 

PS 95/24 Omstillingsmidler ny skole- og tilbudsstruktur: 

Personalpolitiske tiltak 

Fylkeskommunedirektøren gis fullmakt til å utvikle og beslutte 

personalpolitiske virkemidler innenfor vedtatte økonomiske 

ramme. Tiltakene skal drøftes med fellestillitsvalgte i Innlandet 

fylkeskommune for å sikre god ivaretakelse av de ansatte på 

den enkelte arbeidsplass som blir påvirka av strukturendringene. 

Det må være inkluderende og åpne prosesser i 

partssamarbeidet som sikrer medbestemmelse og inkludering. 

 

 

  

Fylkeskommunale tjenester 
Innlandet SV prioriterer: 

 

SV har, sammen med R, forsøkt å endre fylkeskommunens 
økonomi- og finansreglement slik at vi ikke skal investere i 
virksomhet i okkuperte områder. Dette fikk ikke 
gjennomslag. (PS69/24) 
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at tjenester fylkeskommunen 

har ansvar for i hovedsak skal 
være offentlig regi 

 

at anbud skal utformes slik at 

små bedrifter også kan 

konkurrere om kontrakter 

 

godt vedlikehold av 

fylkeskommunale bygg 

 

Det er vedtatt en eiendomsstrategi med anerkjente 
kriterier for god eiendomsledelse og strategisk 
porteføljestyring i samspill med kjernevirksomheten er lagt 
til grunn for prioritering, og som over tid vil bidra til en 
bærekraftig forvaltning og utvikling av eiendom og bygg. 
Det skal utarbeides en handlingsplan, som sikrer 
gjennomføring av eiendomsstrategien i en 
tretrinnsprosess. Herunder også systematisert opplæring 
av våre ansatte eiendomsforvaltere, vaktmestere og ha god 
veiledning av leietakere for å forlenge levetid og tilstand på 
våre bygg. (PS4/24) 

I sak om årsbudsjett 2025 meldte SV at vi er bekymret for 
at et for stort investeringstempo går ut over 
fylkeskommunens drift og tjenestenivå. Det legges til 
grunn å redusere årlig investeringsnivå og øke 
egenfinansiering for å unngå store nye låneopptak. Dette 
vil bidra til økt forutsigbarhet for de som mottar tjenester 
fra fylkeskommune og for fylkeskommunens ansatte. 
Endring av punkt 3.6 tilbake til fylkeskommunedirektørens 
opprinnelige forslag: 6. Regnskapsmessig mindreforbruk 
avsettes slik: - Egenfinansiering av investeringer 50 % - 
Reservefond 30 % - Generelt disposisjonsfond 20 %. Dette 
forslaget ble avvist av flertallet. (PS44/24) 
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